
 
 
  

Nota voor burgemeester en wethouders 
Onderwerp 

Team 
DEV-CS 

Vragen ex art 46 RvO VVD-DS-Overlast Vogeleiland 

1- Notagegevens   

Notanummer 2020-001394 

Datum 12-08-2020 

Programma:   

03 Leefomgeving 

Portefeuillehouder Weth. Rorink 

  
 

 

2- Bestuursorgaan   

[X]B & W 18-08-2020 

[ ]Raad -- 

[ ]Burgemeester -- 

College van B & W   

- Burgemeester - Weth. Grijsen 

- Weth. De Geest - Weth. Verhaar 

- Weth. Walder - Weth. Rorink 
 

Besluitenlijst d.d.   d.d.   d.d. 

 [ ]Akkoordstukken -- [X]Openbaar 18-08-2020 [ ]Besloten -- 
 

  

Routing d.d. 

programmamanager 13-08-2020 

wethouder 14-08-2020 
 

  par. 

[ ]adj.secr. -- 

[X]gem.secr. 14-08-2020 

BIS Openbaar 

Status Definitief2020-08-20 

  

Bijlagen 

vragen fracties + antwoordbrief 

  
B & W d.d.: 18-08-2020 
  
Besloten wordt: 

1 De beantwoording van de vragen ex art 46 RvO van de fracties VVD en Deventer Sociaal vast te stellen;  

2 de beantwoording aan te bieden aan de raad; 

3 de nota en het besluit openbaar te maken. 

  

Financiële aspecten: 

Financiële gevolgen voor de gemeente? Nee 

Begrotingswijziging Nee 

  

Voorstel openbaarmaking conform Wet Openbaarheid Bestuur (Wob) 

[X] De nota en het besluit openbaar te maken 

[ ] De nota en het besluit openbaar te maken vergezeld van bijgaand persbericht 

[ ] De nota en het besluit openbaar te maken nadat  

   

[ ] De nota en het besluit openbaar te maken, behalve…  

   

[ ] Het besluit openbaar te maken, maar niet de nota, gelet op artikel: 

   

[ ] De nota en het besluit niet openbaar te maken, gelet op artikel: 

   

  

 Kennisgeving/ Bekendmaking Awb 

Kennisgeving (publicatie) conform Awb Nee 

Bekendmaking conform Awb  Nee 

  

ADVIESRADEN: 



 
Moet een van de adviesraden gehoord worden of op de hoogte gesteld? Nee 

  

Toelichting 

Inleiding 

Per brief van 16 juli 2020 hebben Roderic Rosenkamp (VVD) en Kitty Schmidt- Versteeg (Deventer Sociaal uw 
college een aantal schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over overlast op het Vogeleiland. 

Bijgaand treft u de beantwoording aan. 

  
Beoogd resultaat 

  
Kader 

  
Argumenten voor en tegen 

  
Extern draagvlak (partners) 

  
Financiële consequenties 

  
Aanpak/uitvoering 

 



 
 Schriftelijke vragen (artikel 46 RVO)  

 Betreft:  Overlast, vernielingen en dierenmishandeling op het Vogeleiland. 

 Deventer 16-7-2020 

 

Geacht College, 

 

De problematiek rond het Vogeleiland kent een lange geschiedenis. 

Het Vogeleiland kampt al jaren met overlast, vernielingen en de mishandeling van de aanwezige dieren. 

De fracties van de VVD en Deventer Sociaal vragen al sinds 2017 om aandacht en een oplossing voor deze 

hardnekkige problemen. 

In juni 2019 is het voorstel revitalisering Vogeleiland aangenomen.  

Onderdeel van dit voorstel was de plaatsing van hekken om het Vogeleiland in de avonduren en de nacht af te 

kunnen sluiten voor publiek. 

De werkzaamheden op het Vogeleiland stonden gepland voor begin 2020. 

In de tussenliggende periode ( juni 2019 tot de start van het project in 2020) is er gekozen voor meer handhaving 

en toezicht om de overlast, de vernielingen en de mishandeling op het Vogeleiland aan te pakken 

 

Intussen is het juli 2020 en ontvangen we, ondanks de inzet van handhaving en het Groenbedrijf nog steeds 

signalen van overlast, vernielingen en mishandeling op het eiland. 

Deze week opnieuw meldingen van dieren die worden opgejaagd en personen die de dierenverblijven gebruiken 

als slaapplaats. 

 

De fracties van de VVD en Deventer Sociaal hebben hierover de volgende vragen aan het college: 

 

1) 

Is het project revitalisatie Vogeleiland al gestart en hoever is men met de werkzaamheden? 

 

2) 

Kan worden aangegeven wanneer de afsluitbare hekken bij het Vogeleiland worden geplaatst? 

 

3) 

Is er nog steeds dagelijks toezicht vanuit handhaving op het Vogeleiland en acht het college dit toezicht nog als 

voldoende? 

 

4) 

Hoe vaak heeft handhaving in het afgelopen jaar meldingen ontvangen van overlast, vernieling of mishandeling 

op en rond het Vogeleiland? 

 

5) 

Welke andere aanvullende maatregelen kan college nemen om de overlast en vandalisme te voorkomen en de 

daders aan te pakken? 

 

 

Met vriendelijke groet, 
 

Roderic Rosenkamp VVD 

Kitty Schmidt- Versteeg Deventer Sociaal 
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2020-001394  18 augustus 2020 
kenmerk  uw referentie  datum 
     
M.J.E. van der Meer  Schriftelijke vragen ex art 46 RvO  
contactpersoon  onderwerp   
 
Geachte mevrouw Schmidt en meneer Rosenkamp, 
 
In uw brief van 16 juli jl. hebt u ons college schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over het vogeleiland. 
Ons antwoord is als volgt. 
 
Vraag 1:  

Is het project revitalisatie Vogeleiland al gestart en hoever is men met de werkzaamheden? 
 
Antwoord: 
Het project revitalisatie Vogeleiland is gestart in 2019 met de terugname van het beheer en economisch 
eigendom van de opstallen (per 8 juli 2019) 
 
Er zijn nieuwe afspraken vastgelegd met het bestuur van de Stichting Vogeleiland. Er is een plan gemaakt 
voor de renovatie van het paviljoen. Deze renovatie heeft even op zich laten wachten, omdat bleek dat het 
gehele terras vervangen moest worden. Een zoektocht naar een nieuwe uitbater heeft in een eerste ronde 
vanaf zomer 2019 tot eind 2019 geen geschikte kandidaat opgeleverd. In een tweede ronde van februari 2020 
tot mei 2020 zijn de recent bekendgemaakte uitbaters zorgvuldig geselecteerd. Er is op basis van een aantal 
onderzoeken (flora, fauna, cultuurhistorie en onderhoudssituatie groen) gewerkt aan een vernieuwingsplan 
Vogeleiland om inhoud te geven aan de gewenste revitalisatie van het eiland, die nodig is vanwege de 
verloedering die is ontstaan in o.a. de opstallen en het groenbeheer van het eiland. Dit vernieuwingsplan 
wordt na de zomervakantie in ons college behandeld. Daarbij wordt de visie van de Stichting Vogeleiland op 
het vogelbeheer voor de komende jaren meegenomen. 
 
Naar verwachting kan de uitvoering van (een eerste gedeelte van) het vernieuwingsplan vanaf september 
2020 uitgevoerd worden doorlopend naar april 2021 (i.v.m. plantseizoen).  
 
Vraag 2: 
Kan worden aangegeven wanneer de afsluitbare hekken bij het Vogeleiland worden geplaatst? 
 
Antwoord: 
De afsluitbare hekken worden in september 2020 geleverd en geïnstalleerd. 
 
 
 



Vraag 3: 
Is er nog steeds dagelijks toezicht vanuit handhaving op het Vogeleiland en acht het college dit toezicht nog 
als voldoende? 
 
Antwoord: 
Er vinden vrijwel dagelijks zowel overdag als ‘s avonds controles plaats op het Vogeleiland. Daarnaast 

controleert ook de politie deze locatie regelmatig. Wij achten die inzet voldoende.  
 
Vraag 4: 
Hoe vaak heeft handhaving in het afgelopen jaar meldingen ontvangen van overlast, vernieling of 
mishandeling op en rond het Vogeleiland? 
 
Antwoord: 
In 2020 zijn 7 meldingen binnengekomen bij team Toezicht & Handhaving. Daarnaast kunnen medewerkers 
van het Vogeleiland team Toezicht & Handhaving direct bellen bij overlast. 
 
Vraag 5: 
Welke andere aanvullende maatregelen kan college nemen om de overlast en vandalisme te voorkomen en 
de daders aan te pakken? 
 
Antwoord: 
Vanuit het binnenkort vast te stellen vernieuwingsplan voor het Vogeleiland is Leefbaarheid en Veiligheid één 
van de vier hoofdthema’s. Er wordt gezorgd dat het onderhoud en beheer van het groen op orde zijn. 
Daarnaast wordt voorgesteld om het zicht vanaf de Singel op het binnenterrein van het Vogeleiland te 
verbeteren, onder andere door de sloop van de zogenaamde kippenschuur. Daarmee verdwijnt ook een 
illegale slaapplaats.  Door de opening van het paviljoen Parkcafé Mees zal 7 dagen in de week aanwezigheid 
zijn op het eiland en er worden diverse activiteiten georganiseerd. Een deel daarvan zijn ook avondactiviteiten 
in het weekend. We verwachten dat dit overlastsituaties zal terugdringen.  
 

 
 
Burgemeester en wethouders van de gemeente Deventer, 
de secretaris, de burgemeester, 

 
 
 
 
 
 

M.A. Kossen R.C. König 
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